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Številka :  032-6/2020  (150) 
Datum:    10. julij 2019 

 

Z A P I S N I K  

3. izredne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v ponedeljek, 
28.09.2020 ob 18. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 

 
PRISOTNI: Tone Hodnik, Matjaž Jakše, Anton Jarkovič, Jože Kržičnik, Matej Kuhar, Melita Skušek, 

Blaž Zagorc in Robert Zagorc 
OPRAVIČILA sta se Janez Gunde in  Primož Kadunc. 
 
3. izredno sejo je vodil župan Ladko Petretič. 
Seja se je pričela ob 18. uri ob navzočnosti  8 (osmih) članov Občinskega sveta. 
Seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili prisotni predsednik Nadzornega odbora, Alenka Laznik iz Občine Krško, predstavnik 
medijev in člani Občinske uprave. 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 3. izredno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Določitev dnevnega reda 
2. Predlog Sklepa o potrditvi investicijske dokumentacije (PIZ - predinvesticijska zasnova 

in IP - investicijski program) - Kolesarska povezava Krško - Kostanjevica na Krki 
 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 3. izredno sejo v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  8 

PROTI:         nihče 

Sklep je bil sprejet. 

AD 2. 

Predlog Sklepa o potrditvi investicijske dokumentacije (PIZ - predinvesticijska zasnova 
in IP - investicijski program) - Kolesarska povezava Krško - Kostanjevica na Krki 

Gradivo za sejo so člani Občinskega sveta prejeli po e-pošti, uvodna pojasnila sta podala   
Matej Kuhar,  višji svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja in 

Alenka Laznik, višja svetovalka za investicije Oddelka za gospodarsko infrastrukturo OU Občine Krško. 

 



 

Stran 2 od 2 
 

Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo in Odbor 
za finance in občinsko premoženje. Na seji sta poročala predsednika Anton Jarkovič in Matjaž Jakše. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcem in odprl razpravo. 
V razpravi so sodelovali Jože Kržičnik, Matjaž Jakše in Anton Jarkovič. 
Jože Kržičnik je predlagal, da se preostalim svetnikom, ki niso člani teh dveh odborov, ki sta 
obravnavala gradivo, predstavi zakaj in za koliko se je investicija podražila. 
Alenka Laznik je pojasnila, da je bila ocena vrednosti projekta narejena na podlagi 
projektnega predloga. V procesu pridobivanja soglasij, so soglasodajalci postavili pogoje, ki 
jih projekt ni predvidel. Pripravljeni so podrobnejši popisi del, lastniki parcel pa imajo svoje 
zahteve (premiki, prestavitve). Vse to pa draži projekt. Dejanski strošek bo znan, ko bo izbira 
izvajalca in glede na trenutno situacijo na trgu 
Župan je povedal, da bo cena znana, ko bodo izdelani popisi del in pridobljene ponudbe. 
Projekt dela GPI iz Novega mesta. Potrebne bodo razne premostitve, mostički, škarpe. O tem 
se danes ne glasuje. Potrebno se je opredeliti, če se projekt podpira. Povedal je, da njega 
najbolj skrbijo služnosti in razna izsiljevanja, finančno pa je projekt razdeljen na štiri leta. 
Matjaž Jakše je povedal, da je bilo letos že porabljenih 100.000 EUR, potrebno bo zagotoviti 
plačilo DDV-ja. Delež sofinanciranja projekta je visok, problem bodo odkupi. Dejstvo pa je, da 
je potrebno priložnost sprejeti, ko se ti ponudi. S projektom bodo težave, ampak to je 
priložnost za kraj in turizem. Potrebna pa bo pozornost, da bo zadeva izpeljana. 
Anton Jarkovič je povedal, da so zadevo predelali že na odboru in da je projekt dober za kraj, 
na same podražitve pa nimajo vpliva in je treba to pojesti. 
 
Župan je zaključil razpravo in predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Sklep o potrditvi investicijske dokumentacije (PIZ - 
predinvesticijska zasnova in IP - investicijski program) - Kolesarska povezava Krško - 
Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 8 

ZA:  7 

PROTI:            1 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ob 1826 uri je župan ugotovil, da je dnevni red 3. izredne seje izčrpan. Navzočim se je zahvalil za 
udeležbo in sodelovanje na seji ter jim zaželel še naprej lep dan. 

 

Zapisala:                          Ladko Petretič,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                                   župan      

 


